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ACTA D’ASSEMBLEA DE BARRI 

1. Dades generals 

 Barri: El Pla de l’Estació 

 Data: dimarts 2 de juliol de 2024 

 Hora: 19h 

 Lloc: Plaça 11 de setembre 

 Regidor/a de barri: Xavier Vila 

 Assistents a la reunió: 43 persones 

 Assistents de l’equip de govern: 

o Javier Romero: regidoria de Joventut, regidoria de Participació Ciutadana 

o Eunice Martín: regidoria de Serveis Socials, regidoria de Salut Pública i 

Consum 

o Joan Jansana: regidoria de Control Ambiental, Transició Energètica i 

Mobilitat Sostenible, regidoria de Serveis Municipals, Espai Públic i 

Equipaments, regidoria d’Urbanisme i Obres d’Infraestructures 

o Mónica Julià: regidoria de Medi Ambient i Benestar Animal 

o Victor Puntas: Cap de gabinet i protocol 

o Maria Antònia Borbón: vicealcaldessa, regidoria d’Habitatge, regidoria 

d’Hisenda i Gestió Tributària 

2. Ordre del dia 

A. Salutació i benviguda. Informació sobre la regidoria de barri 

B. Punts d’actualitat municipal 

C. Seguiment de les accions al barri 

D. Torn obert de preguntes 

3. Punts tractats i acords 

A. Salutació i benviguda. Informació sobre la regidoria de barri 

El regidor de Participació Ciutadana, Javier Romero, obre la sessió donant la 

benvinguda als i a les assistents a l’assemblea. Explica el funcionament de la 

sessió i recorda els objectius i horaris d’atenció de la regidoria de barri. 

 

B. Punts d’actualitat municipal 

L’alcalde, Marc Giribet, exposa els temes d’aquest punt i tracta diversos 

projectes que futurament s’executaran a Sant Andreu de la Barca, com la 
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construcció del nou CAP, la reforma de diversos parcs infantils o la nova 

escola bressol.  

També exposa els resultats de diferents estudis i accions com el nombre 

d’incidències rebudes a través de l’Hola Sant Andreu, els resultats de 

l’enquesta ciutadana de la Diputació de Barcelona o les actuacions policials 

exposades a la Junta Local de Seguretat. 

 

C. Seguiment de les accions al barri 

El regidor de barri, Xavier Vila, explica quines han estat les accions més 

rellevants al barri, i quines es troben pendents o en execució. Algunes de les 

tasques ja realitzades han estat la pacificació de la zona del Kids’n’Us, la de 

la plaça 11 de setembre, la poda dels parcs del barri, la gestió amb FGC per 

instalar tanques de protecció a la zona del pont del Dia, la retirada de les 

tanques malmeses de la pista esportiva del carrer Verge del Carme, la 

instal·lació d’un temporitzador al fanal d’aquest parc per millorar el descans 

del veïnat a les nits, etcètera. 

Resten pendents d’execució accions com la instal·lació de papereres entre la 

plaça 11 de setembre i l’escola Sant Andreu, arreglar l’esborany del final de 

la plaça i la cobertura practicable de les vies de ferrocarrils. 

 

D. Torn obert de paraula 

V1: respecte al punt comentat per l’alcalde sobre la zona blava a la zona de 

l’avinguda Guatemala, considera que el que cal són més places blanques. 

E.G2.: es recorda que a Sant Andreu de la Barca tenim un dèficit important 

d’aparcaments a la via pública en comparació al nombre de vehicles censats a 

la ciutat, i que en cap cas la mesura de la zona blava té una finalitat recaptatòria, 

sinó que el seu objectiu és fomentar la rotació de vehicles.  

V: sobre la remodelació de parcs infantils, demana tenir en compte perimetrar la 

zona de jocs per tal que els animals no accedeixin a la zona d’infants. 

E.G.: es tindrà en compte a l’hora de dissenyar els nous parcs, però també es fa 

una crida al civisme i la responsabilitat individual dels amos a portar els gossos 

lligats i no permetre que envaeixin l’espai de jocs infantils. 

                                                           
1 Abreviatura de veí/na, per garantir l’anonimat dels i de les assistents. 
2 Abreviatura d’Equip de Govern. 
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V: comenta la situació dels infants jugant a futbol a la plaça 11 de setembre. 

Pensa que al barri falta una zona on poder jugar. A les nits, el jovent també juga 

i molesta al veïnat, s’hauria d’incrementar la presència policial. 

E.G.: es prèn nota i es recorda que les patrulles a les nits sovint han de deixar la 

vigilància dels carrers per atendre emergències. 

V: proposa instal·lar un programador als focus de la plaça 11 de setembre, igual 

que a Verge del Carme, ja que la intensitat de llum a la plaça per les nits és 

molesta. 

E.G.: es prèn nota de la proposta. 

V: demana més il·luminació als fanals del carrer Verge del Carme i carrer 

Sardana. 

E.G.: aquest és un tema de coneixement de l’Ajuntament. S’està estudiant si la 

intensitat d’aquests fanals és l’adequada per normativa abans de realitzar una 

altra acció. 

V: comenta que, al carrer Francesc Macià, molts veïns d’altres zones baixen els 

residus en cotxe i els aboquen als seus contenidors, fet que provoca que sovint 

estiguin plens. Demana valorar augmentar la freqüència de pas dels camions o 

augmentar-ne el nombre. 

E.G.: es prèn nota de la demanda, i s’explica que es té detectat que la majora 

d’aquest veïns baixen de Corbera a abocar els seus residus, així com en altres 

indrets de Sant Andreu com el carrer Montpedrós o la Via de l’Esport. És una 

problemàtica que ja s’està tractant amb l’alcaldessa de Corbera. 

V: comenta l’excessiva velocitat de trànsit al carrer Francesc Macià, tant en sentit 

de baixada de la muntanya com en el gir. 

E.G.: es prèn nota i es comunicarà a la policia local per què programi alguna 

acció en aquest carrer. 

V: es queixa de les voreres actualment aixecades al barri. 

E.G.: es prèn nota de la demanda. 

V: explica que la caixa de telefonia de la plaça 11 de setembre té la porta 

trencada i actualment s’aguanta per brides. El nombre d’infants a la zona i les 

pluges d’aquestes setmanes suposen un perill. 
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E.G.: es farà recordatori a l’empresa de telefonia per arreglar la incidència. 

V: pregunta si es té previst instal·lar plaques solars als terrats de l’institut 

Montserrat Roig. 

E.G.: explica que l’institut és propietat de la Generalitat i aquests assumptes els 

gestiona directament la direcció del centre. 

V: ha observat una millora en la neteja dels carrers, però al cap de poc temps 

tornen a embrutar-se. Demana també major freqüència de recollida dels 

voluminosos. 

E.G.: explica que actualment s’estan recollint voluminosos tots els dies de la 

setmana per atendre a aquesta problemàtica, tot i que s’ha aconseguit una 

millora substancial de la situació. Anima a la ciutadania a enregistrar aquestes 

incidències a través de l’Hola Sant Andreu. 

V: explica que va caure un fanal al passeig del Parlament a causa del vandalisme 

d’uns joves, i que aquest va impactar contra la tanca dels ferrocarrils i ara una 

part està penjant. 

E.G.: prèn nota i es notifica a FGC per a la seva reposició. 

V.: proposa instal·lar fanals solars per augmentar la il·luminació als carrers més 

foscos sense haver d’instal·lar encomeses. 

E.G.: és una proposta que s’està estudiant actualment. 

V.: pregunta si es té prevista una zona per a gossos al barri. 

E.G.: explica que es volen instal·lar dos correcans més a la ciutat, a més del del 

Parc Central. Un d’ells es preveu al barri de la Solana i que aquest pugui atendre 

les necessitats de les persones del barri del Pla de l’Estació. 

V.: comenta que el bloc de la plaça 11 de setembre, número 4, s’inunda cada 

cop que plou i baixa l’aigua pel carrer. 

E.G: s’estudiarà l’acció d’instal·lar rasses al paviment per reconduir l’aigua de 

pluja. 

V.: un dels pivots del final de la plaça 11 de setembre ha caigut i cal reposar-lo. 

E.G.: es prèn nota de la demanda. 
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V.: pregunta qui s’encarrega de la neteja de la zona de la muntanya, 

especialment a prop de la Mola. 

E.G.: explica que durant el curs un grup de voluntaris recull residus de la 

muntanya, però que en tot cas és responsabilitat de l’Ajuntament de Corbera, de 

qui és propietat aquella zona. 

V.: pregunta si l’Impsol té prevista la reparació de les plaques solars dels blocs 

del passeig del Parlament. 

E.G.: no es té aquesta informació, ja que és responsabilitat de l’Impsol. 

Sense més punts a tractar, es conclou l’assemblea amb el vist-i-plau dels i de les 

assistents. 

 

 


